
Motion till Herrljunga kommunfullmäktige 2021

Laddplatser för laddningsbara fordon

Försäljningen av laddningsbara fordon har ökat kraftigt i Sverige de senaste åren. Många kommuner
har insett värdet av att investera i infrastruktur för denna typ av fordon. Sverigedemokraterna anser
därmed att är tiden inne även för Herrljunga kommun att möjliggöra klivet för våra invånare och
besökare att välja rner klimatsmarta färdmedel.

I och med att försäljningen av laddningsbara fordon fortsätter att öka kraftigt, väcks behovet av
laddplatser för kommunens invånare och besökare. Det är sannolikt en positiv motivationsfaktor Ull
att individer väljer att besöka eller bosätta sig i Herrljunga kommun. Med en laddningsinfrastruktur
för miljövänliga fordon blir Herrljunga mer attraktivt för en större målgrupp potentiella invånare för
vilka miljöhänsyn är viktigt. Detta hjälper kommunen i sin strävan att uppfylla målsättningen bakom

mottot ”våga vilja växa”.

Möjliga tekniska lösningar och utformning av infrastruktur för laddningsbara fordon är många och blir
allt fler, vilket sannolikt underlättar i beslutsprocessen. Det är viktigt att påpeka att olika typer av
statligt stöd går att söka i samband med byggnationen av laddningsplatser för laddbara fordon.

För övrigt bör en investering i infrastrukturen för laddningsbara fordon även ses som en möjlighet att
minska utsläppen av koldioxid i Herrljunga kommun. I jämförelse med bensin och dieseldrivna fordon
är laddningsbara fordon ett klimatsmartare alternativ med väsentligt lägre totala utsläpp av koldioxid

och:andra växthusgaser.

Undertecknade har förslag på två möjliga platser i centrala Herrljunga, som i ett initialt skede kan vara

lämpliga för en installation av infrastrukturen för laddningsbara fordon:

• Pendelparkering/parkeringen utanför hotellet

• Röda torget

Det är Sverigedemokraternas uppfattning att Herrljunga kommun bör möjliggöra och underlätta klivet
till mer klimatsmarta färdmedel för den enskilde invånaren samt besökaren. Detta kan genomföras

med hjälp av en byggnation av infrastruktur för laddbara fordon. En byggnation av infrastruktur för
laddningsbara fordon ligger i linje med kommunens målsättning att sänka sin negativa miljöpåverkan

genom minskade utsläpp av växthusgaser.

Med anledning av detta yrkar Sverigedemokraterna:

- Att Herrljunga kommun utreder och investerar i infrastruktur för laddningsbara fordon på lämpliga
platser i Herrljunga centrum.

- Att Herrljunga kommun beslutar att investeringskostnaden för laddningsinfrastrukturen ska
finansieras genom en brukaravgift så att investeringen återbetalas över en lämplig tidsperiod på
X-antal år.
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- Att brukaravgiften för laddning utformas så sätt att den premierar kommuninvånare framför

besökare. Målsättningen ska vara att ge ett incitament bland många för kommuninvånare att välja
elbil

För Sverigedemokraterna i Herrljunga

Motionsförfattare och initiativtagare:

Patrich Hällfärdsson
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